
Gala Dinner Invitation

       We are thrilled to invite you to our 20th Anniversary Gala Dinner,
celebrating two decades of excellence in education and meaningful
community impact since our establishment in 2006.

       As the first through-train primary and secondary school affiliated with a
university in Hong Kong, HKBUAS is committed to providing whole-
person education that nurtures creative, persevering, courageous, and
enthusiastic students with global perspectives. Over the years, our students
have excelled in academics, sports, and the arts, earning awards and
recognition in prestigious local and international competitions. This success
has garnered widespread support from parents and the community. Our
alumni network proudly spans the Top 100 QS Ranking universities
worldwide, including the United Kingdom, the United States, Australia,
Canada, the Mainland, and Hong Kong.

      Your unwavering support has been an invaluable pillar in our journey
toward educational excellence. Please join us in celebrating this important
milestone.

         The details of the Gala Dinner are as follows:
                              Date: September 13, 2025 (Saturday)
                              Time: 7:00 PM
                              Venue: Ballroom, 2/F, Regent Hong Kong, 
                                           18 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui

        We aim to make the Gala Dinner a memorable occasion as we reflect
on our achievements and look forward to a future of continued growth and
innovation. The evening will feature a programme that includes reflections
on our school’s journey, performances by our students, and a delightful
dinner reception.

       

13 June 2025
Dear honourable guests,

20th Anniversary

樂學致知 跨越共行
Harvesting Knowledge, Building Unity, Achieving Success



       

       We are reaching out to our school community members for contributions. We
kindly invite you to consider the following ways to support this meaningful cause:

1.Table Sponsorship
2.Programme Booklet Sponsorship
3.Donations

       Your support will not only contribute to the success of this event but will also
have a lasting impact on our mission to foster future leaders. For more
information about the event and sponsorship opportunities, please contact Ms.
Jackie Chong (Senior Director) at 6483 7717.  

       We look forward to your favourable reply and hope to welcome you to the
HKBUAS 20th Anniversary Gala Dinner.

Yours sincerely,

   
—————————————————    —————————————————    
Prof. Frank Fu Hoo Kin, BBS, MH, JP          Dr. Chan Wai Kai, Benjamin, MH
                   School Supervisor                                            Chief Principal
                                                   



Package
Price

(HK$)
Details

Diamond  $53,820

One 20th Anniversary commemorative Tourbillon by
Memorigin
One table of 10-12 persons plus one complimentary
carpark space at Regent HK on Sep 13 evening
One-year usage of Swimming Pool service for four
persons on Saturdays & Sundays with one carpark
space
One full page of advertisement in the Gala Dinner
Programme Booklet
One set of 20th Anniversary Monopoly
PERCCI souvenir
12 sets of 20th Anniversary souvenirs

Ruby $32,820

One table of 10-12 persons
Half-year usage of Swimming Pool service for four
persons on Saturdays & Sundays with one carpark
space
Half page of advertisement in the Gala Dinner
Programme Booklet
One set of 20th Anniversary Monopoly
PERCCI souvenir
12 sets of 20th Anniversary souvenirs

Emerald $22,820

One table of 10-12 persons
One set of 20th Anniversary Monopoly
PERCCI souvenir
12 sets of 20th Anniversary souvenirs

6 Persons $11,520 PERCCI souvenir
6 sets of 20th Anniversary souvenirs

Individual $1,920 1 set of 20th Anniversary souvenirs

HKBUAS 20th Anniversary Gala Dinner Sponsorship Details
September 13, 2025, Regent Hong Kong

1. Table Sponsorship



Format
(Congratulatory Messages or

Advertisement)
Price (HK$)

Double Page $9,000

Full Page $5,000

Half Page $3,000

HKBUAS 20th Anniversary Gala Dinner Sponsorship Details
September 13, 2025, Regent Hong Kong

2. Programme Booklet

3. Donations

Make a Monetary Donation 

AND / OR

Donate Items
(auction / table prizes / lucky draw prizes)

AND / OR

Seats for Elite Students
and Alumni Graduated in 2020 or Later



Sponsorship Remarks

1.All sponsorship items are considered generous donations to the
school.

2.The school Parent-teacher Association (PTA) will use the funds
raised during the Gala Dinner to support the school's 20th
Anniversary celebratory events and the PTA WeHome Fund (The
fund is established for school’s enhancement such as campus
facilities).

3.Diamond and Ruby Table Sponsors cover the costs for our elite
students and alumni who graduated in 2020 or later.

4.The PTA will allocate funds raised from donations to support
various anniversary events, including the Gala Dinner
sponsorship for students who have demonstrated exceptional
achievements and performances. Furthermore, your unwavering
support for this auction will make a significant contribution to
the school's development and recognition of our accomplishments
in nurturing students.

5.Payments will be deducted from the student’s ePayment account.
Please ensure there is an adequate amount for the deduction.

6.Monetary donations of HK$100 or more are eligible for tax
deductions in Hong Kong. Please provide your postal address,
and we will send the donation receipt via email.

7.The size of the programme booklet is A4 (210mm x 297mm). The
template will be emailed after receiving the purchase request.
Please scan the QR code below to see the 15th Anniversary Gala
Dinner Programme Booklet as a reference.

8.Scan the QR code to view the 15th Anniversary Auction Booklet
and details of the Tourbillon watch as well as other 20th
Anniversary events for reference.

9.The school reserves the right to curate all donated items for table
prizes, lucky draw prizes and auction purposes.



        為慶祝創校二十周年，本校將舉行校慶晚宴，現誠邀ㅤ閣下蒞臨出
席，共襄盛舉歡聚暢談，一同慶賀本校發展成果及展望美好前程。

        作為香港首間大學附屬中小學一條龍學校，自2006年創校以來，香港
浸會大學附屬學校王錦輝中小學一直秉持提供優質全人教育的理念，致力

培養具有國際視野、創意、堅毅、勇敢且熱忱的學生。創校歷史雖短，本

校學生在學術、體育及藝術領域屢創佳績，於本地及國際知名賽事中榮獲

殊榮，深受家長和社會各界廣泛認可。歷屆校友網絡遍佈QS世界大學排名
百強院校學科，足跡涵蓋英國、美國、澳大利亞、加拿大、內地及香港等

地的著名院校。

        二十周年晚宴將以「樂學致知·跨越共行」為主題，透過回顧過往成
就，加上學生精彩表演及佳餚盛宴，將與ㅤ閣下共享難忘之夜。

            校慶晚宴詳情如下：
            日期：          2025年9月13日 (星期六）
            時間：          晚上7時正
            地點：          香港麗晶酒店二樓宴會廳
                                （尖沙咀梳士巴利道18號）

        我們誠盼與ㅤ閣下一同重溫廿載榮光，展望未來，持續創新！

       
       

Gala Dinner Invitation

樂學致知 跨越共行
Harvesting Knowledge, Building Unity, Achieving Success

二十周年校慶晚宴邀請

敬啟者：



        謹此致函誠邀ㅤ閣下可透過以下方式支持二十周年晚宴，共同成就此項深
具意義的盛事。

         1. 宴席贊助
         2. 二十周年晚宴紀念特刊贊助
         3. 捐贈

        您的支持不僅有助晚宴圓滿舉行，更能成就本校培育未來領袖的使命。如
欲查詢活動詳情或捐獻安排，敬請聯絡高級總監莊曉莉女士（電話：6483
7717）。

        如蒙光臨，不勝感銘。專此奉邀，敬候
 
台安

———————————————             ——————————————— 
          傅浩堅教授, BBS, MH, JP                                 陳偉佳博士, MH                         
                           校監                                                               總校長                                
  

二零二五年六月十三日



宴席
價格

(港元 $ )
詳情

鑽石 $53,820

萬希泉「二十周年校慶」陀飛輪腕錶一隻

10至12人宴席一圍，以及晚宴當晚可享酒店免
費停車位一個

4人於周六及周日使用學校游泳池服務一年，
附一個學校停車位

晚宴紀念特刊彩色一頁

「二十周年校慶」特別版大富翁桌上遊戲一套

PERCCI紀念品
12套二十周年校慶限量紀念品

紅寶石 $32,820

10至12人宴席一圍
4人於周六及周日使用學校游泳池服務6個月，
附一個學校停車位

晚宴紀念特刊彩色半頁

「二十周年校慶」特別版大富翁桌上遊戲一套

PERCCI紀念品
12套二十周年校慶限量紀念品

翡翠 $22,820

10至12人宴席一圍
「二十周年校慶」特別版大富翁桌上遊戲一套

PERCCI紀念品
12套二十周年校慶限量紀念品

六人 $11,520 PERCCI紀念品
6 套二十周年校慶限量紀念品

個人 $1,920 1套二十周年校慶限量紀念品

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

二十周年校慶晚宴

香港麗晶酒店　2025年9月13日

1. 宴席贊助



內容
(賀詞或彩色廣告)

價格
（港元＄）

跨頁 $9,000

一頁 $5,000

半頁 $3,000

2. 二十周年晚宴紀念特刊贊助

3. 捐贈

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

二十周年校慶晚宴

香港麗晶酒店　2025年9月13日

惠捐善款

及 / 或

捐贈物品

(用於枱獎 / 抽獎 / 拍賣)

及 / 或

贊助優秀學生及

2020年或之後畢業校友出席



贊助備註

1.承蒙各界熱心贊助，所得之款項或物品項均視為對學校的慷慨捐
贈。

2.二十周年校慶晚宴籌集的所有款項將轉交予家長教師會，用作於支
持學校的二十周年之活動費用以及家長教師會WeHome基金  (以作優
化學校設施等等之用途)。

3.鑽石及紅寶石席宴贊助涵蓋本校優秀學生及2020年或以後畢業校友
的晚宴費用。

4.家長教師會將運用所籌得之捐款，資助各項校慶活動，包括為表現
卓越的學生提供晚宴資助。您對本次拍賣活動的鼎力支持，肯定了

本校在培育學生方面所取得的成就，將為本校發展作出重大貢獻。

5.款項將會於其子女的電子帳戶中扣除，請確保帳戶内有足夠的餘
額。

6.港幣100元或以上的捐款可申請香港稅務減免。請提供郵寄地址，以
便校方發送捐款收據。

7.紀念特刊尺寸為A4 (210毫米 x 297毫米)。確認後，本校將以電郵發
送設計模板。請掃描下方二維碼查看十五周年校慶晚宴紀念特刊以

作參考。

8.請掃描下方二維碼參考十五周年校慶拍賣小冊子、陀飛輪腕錶之詳
情或其他二十周年校慶活動。

9.本校保留對所有捐贈物品用於枱獎、抽獎和拍賣用途之權利。
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